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Skolebestyrelsesmøde torsdag d. 19 juni 2024 fra 17:30 – 21:00 
 
Tilstede: Flemming Overgaard, Maja Mandix, Susan R. Rahbek, Niels F. Jensen, Christina 
Kruse, Signe K. Dupont, Christina Christensen, Nathalie Kajberg, Annette Renbo Larsen, Sø-
ren Schlüter, Anne Julie Hasle, Michael Jensen og Catja Kristiansen 
 
Elevrådsrepræsentanter;  
Casper og Clara 
 
Afbud: 
 
 
Referent: Catja Kristiansen  

62 – 23/24  Godkendelse af dagsorden. 

 Dagsordenen er godkendt 

63– 23/24  Formanden har ordet 

 Ingenting at bemærke 

 Skolen har ordet, ved: 

 Niels – repræsentant for lærere: 

 Susan repræsentant for pædagoger. 

 Elevrådet 

 Skoleledelse 

Niels:  
Opsigelse i indskolingen fra en kollega, som gerne vil 
læse videre. 
Mellemtrinnet er optaget af at der skal dannes nye 
klasser i kommende 6.kl som meldes ud fredag d. 21. 
juni. 
Der forberedes til dimission, som er på tirsdag d.25.6 
 
Susan:  
Der har været åbent grundlovsdag i SFO/Klub. Der var 
25 tilmeldte. Der kom 5 børn. 
Klubben er i gang med at arrangere sommerkoloni. 
Førskolen har fået dannet to klasser nu.  
 
Elevråddet:  
Eleverne i ønsker at få mulighed for at handle i Netto i 
skoletiden.  
Et ønske om prøveperiode om at få lov til at gå i Netto i 
frikvartererne. Eleverne vil gerne i Netto, når boden 
har stoppet med at sælge sandwich. 
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Det har elevrådets opmærksomhed, at der ikke står i 
store grupper, og elevråddet mener, at der skal være 
opmærksomhed på kostpolitik. Tanken er at man evt. 
kunne dele op i grupper, og måske skal forældre give 
tilladelse til deres barn må gå i Nette og uden for sko-
lens matrikel. 
 
Der forberedes nogle scenarier på prøvehandlinger, 
som præsenteres til næste skolebestyrelsesmøde. 
 
Mobiler i frikvartererne: Eleverne vil gerne have en 
prøveperiode, hvor eleverne kan sidde med deres mo-
biler i nogle af frikvartererne.  
Det bliver sat på dagsorden til næste bestyrelsesmøde. 
 
Elevrådet ønsker at eleverne i udskolingen kan være 
inde i nogle flere pauser. De ældre elever vil gerne 
kunne sprede sig mere ud på skolen indenfor i flere 
pauser.  
Det bliver sat på dagsorden til næste bestyrelsesmøde. 
 
 

64 – 23/24 Skolebestyrelsen konstituerer sig.  

Flemming Overgaard fortsætter som formand. 

Annette Renbo Larsen fortsætter som næstformand. 

65 – 23/24 Skolerejse til Berlin. Lige nu er forældrebetalingen for 

skolerejsen til Berlin i underkanten af 3000 kr. Det er en 

voldsom udgift. Er det noget vi ønsker at fortsætte 

med fra skoleåret 25/26?  Se lovskrift som bilag 1 

 

Der arbejdes videre på mødet i august. Vigtigt at sko-

len ænder sprog omkring lejrskolen, så ”frivillig og do-

nation” bliver brugte ord. Bestyrelsen er nysgerrige på, 

hvorvidt elever kan tjene til lejrskolen hos virksomhe-

der, måske ved at passe skoleboden eller lignende.  

Der er mange gode ideer, og som udgangspunkt bak-

ker bestyrelsen fortsat op omkring en skolerejse til Ber-

lin på 9. årgang.  

 

 



Bogense Skole 
Gyldensteensvej 2, 5400 Bogense  

side 3 af 1 
 

 

67 – 23/24  Evaluering af skolebestyrelsens arbejde. (bilag ved-
lagt) 

Skolebestyrelsen har besvaret et evalueringsskema, 
som drøftes og evalueres til august. (svar vedlagt som 
bilag til referatet.  

68 -23/24  Hørringssvar vedr. overgang for Børnehus til skole. (bi-
lag vedhæftet. 

Der laves et udkast til høringssvar som vedhæftes refe-
ratet. Hørringssvaret skal sendes d.5.august. Skolebe-
styrelsen bakker op omkring afskaffelsen af Førskolen, 
og beder skolen om at bibeholde det tætte samar-
bejde er mellem børnehusene og skolen. 

69 – 23/24 Gennemgang af skolens kommende ”Værdiregelsæt”. 

Skolen skal ved skoleårets start lægge værdiregelsæt 
ud på skolens hjemmeside for skolen med skolens or-
densregler og antimobbestrategi.  

 

70 - 23/24 Evt.: 
- Der har været møde ved Teknik og Miljø om-

kring trafiksikkerheden op til skolen. Politikerne 
var ikke afvisende over for lyskryds nede ved ve-
jen ved Netto. Der bliver lavet droneoptagelser 
ved Sløjfen og ved krydset ved Netto for at vur-
dere trafikkens knudepunkter. 

- Sommerbrev sendes ud til forældre fra skolen 
med skolens nye værdisæt. 

 

 

Punkter til næste 

møde 

Næste bestyrelsesmøde er onsdag d. 14. august kl. 

17:30 

• Forældremøder – hvem er kontaktperson i 

hvilke klasser 

• Fra elevrådet- må elever handle ind i Nette? 
Ledelsen kommer med scenarier 

• Evaluering af ”Evaluering af bestyrelsens arbejde” 

• Skolerejse til Berlin. 
Ny italesættelse af skolerejsen ift. ”frivillig donationer”. 

• Brainstorm på indsatser kommende skoleår. 
Hvad ønsker bestyrelsen de øvrige forældre skal fortælle om 

bestyrelsens arbejde næste sommer.  

 


